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Sent les vint hores i trenta minuts (20,30 h) del 
dia vint-i-huit de desembre de dos mil vint-i-un, 
es reuneixen, per via telemàtica, sota la 
Presidència de la Sra. Alcaldessa, Dª Carmen 
Martínez Ramírez, les senyores i senyors 
Regidors anotats al marge, assistits pel Sr 
Secretari, a fi de celebrar sessió ordinària, en 
primera convocatòria, segons ordre del dia rebut. 

 

A l'hora assenyalada, la Sra. Alcaldessa va obrir 
la sessió tractant-se els següents assumptes: 

 

 

 
 

 
 



 

 

1. ACTA ANTERIOR 
 
S'aprova per unanimitat l'acta de la sessió anterior celebrada pel Ple de l'Ajuntament el 
dia 30 de novembre de 2021, acordant la seua transcripció al Llibre Oficial d'Actes. 
 
2. RESOLUCIONS DE LA PRESIDÈNCIA DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA 

 
Els Srs. Regidors van quedar assabentats de les Resolucions de l'Alcaldia compreses 
entre els núm. 5.675/2021 de data 24/11/2021 al núm. 6.171/2021, de data 21/12/2021 
de l'exercici de 2021, dictades des de l'última sessió ordinària, estant a la seua 
disposició. 
 
3. APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA DE MOBILITAT. (759255X) 
 
Vista la proposta presentada pel Regidor Delegat de Mobilitat sobre la necessitat 
d'aprovar una ordenança que harmonitze els diferents usos de les vies, espais urbans i 
les diferents necessitats d'ús de l'espai públic relacionades amb la mobilitat. 
 
Ha sigut emés informe jurídic per Secretaria, sobre el procediment a observar en la 
seua aprovació (art. 49 i 70.2 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local). 
 
Previ dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Aprovar, inicialment, l'ordenança de mobilitat de l'Ajuntament de Quart de Poblet. 
 
DOS. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats pel termini de trenta 
(30) dies, l'ordenança aprovada, per a presentació de reclamacions i suggeriments. En 
cas de no presentar-se cap s'entendrà definitivament adoptat l'acord d'aprovació fins 
llavors provisional. 
 
INTERVENCIONS.- 

 
Sr. Jaén (Podem) 

 

Si bueno, yo un poco lo que comenté en la Comisión es seguir indagando un 

poco más porque la verdad es que el tema que estaba comentando es las multas que 

se están poniendo aquí en la zona de … de … la Avenida se están poniendo como 

faltas graves, pregunté a uno de los agentes que porqué se ponían como graves y 

no como leves y bueno … me dijo que si no eran graves no se podía proceder a la 

retirada del vehículo, … yo he estado viendo el código de circulación … un montón 

de… he visto las multas que me han pasado a qué código hacen mención esa multa y 

… y …bueno hace mención a otra multa que dice otras señales de prohibición y 

restricción, la cual ellos proceden a indicar como ponen en el código de 

circulación. 

 

Pero también en ese … ese … he visto que el apartado ese te lleva al  

Codigo Civil … eh.. eh… no perdona al Código de Circulación y luego en el artº 

154 donde especifica cuales son las señales de prohibición y restricción, es 

decir cada placa tiene una nomenclatura … es decir R300 … 301 … eh .. no aparece 

en las placas a las cuales hacen mención, entonces, pues claro, yo estoy leyendo 

y bueno, la nueva ordenanza queda un poco claro que ya no se consideraría como 

falta grave, sino como falta leve, y que me gustaría un poco ver el cómo aclarar 

si eso con la parte de movilidad cuando fuera necesario durante la semana o lo 

que sea acercarme para que eso quedase clarocomo comenté con el Sr. Bartolomé 

para que todos los agentes al final cuando pongan una multa la pongan de una 



 

 

manera uniforme, no cada uno la ponga en valoración a sus criterios o que el 

pueda creer. 

 

Porque si que es verdad que otro tipo de multas como el del 

estacionamiento… si que se están poniendo como leves, en este caso sí que es 

verdad que se están … no se está haciendo  caso a una señal de restricción o 

prohibición, pero es que yo por más que he leído en ningún sitio lo pone con una 

determinación claro el … en referencia a este caso en concreto… porque es todo 

muy ambiguo todo te manda a otro lado y no pone claramente si es leve o que y yo 

ya me he releído y visto código de circulación de todo… y con todo lo que tengo 

si es necesario el acercarme y que me especifiquen exactamente donde es porque 

sinceramente no lo encuentro, para bueno … realmente saber esto … y que quede 

claro en la ordenanza y para que en adelante no haya este tipo de confusiones… 

 

Y ya está. 

 

Sra. Presidenta. 

 

Muy bien, pues ya quedáis vosotros particularmente para aclarar esta 

cuestión… ahora era Ciudadanos, verdad? 

 

Sr. Soler.(Ciutadans) 

 

Bueno, pues de igual forma en la pasada comisión de Hacienda pues 

estuvimos comentando todo lo relacionado con la ordenanza de movilidad pero sobre 

todo hicimos hincapié en algo que nos preocupaba que era todo el tema de … de … 

patinetes, como bicicletas y ahí en su momento había una serie de que nos 

inquietaba mucho que era el tema de los patinetes … pues que se llevaba a cabo 

una serie de infracciones siempre continuas de ir siempre en contra dirección, 

calles peatonales, sin ningún tipo de miramiento, cuidado y además en todas las 

edades. 

 

Y  estuvimos comentando el llevar acabo, pues cuando llegue su momento 

una policía de barrio que durante dos semanas llevara a cabo pues eso, una más 

bien … una pedagógica, didáctica a todos los aquellos que cumplieran con la 

normativa y que se les informara que después del tiempo que se crea conveniente … 

pues que se procediera si se creyera conveniente a lo que es la … esto la 

sanción…  

 

Entonces el Sr. Nofuente sí que me dijo que sí que era viable, de lo cual 

nos alegramos mucho porque creo que es a tener en cuenta llevar primero algo que 

es pedagógico y didáctico que no sancionador, para que luego la población no diga 

que no se le ha avisado etc. 

 

Luego también comentarle al Sr. Nofuentes que en el punto de carga que 

tenemos concretamente frente a la biblioteca … ¿tenemos un tipo de poste de carga 

lenta, semirápida o rápida? Eso cuando pueda el Sr. Nofuentes le agradecería de 

que me lo comentara. 

 

Y nada, relativo a esto a la ordenanza de movilidad pues por nuestra 

parte está todo dicho. Gracias. 

 

Sra. García (Compromís) 

 

Nosaltres hem presentat unes propostes no sé si vos ha donat temps a 

revisar-les de ... son quatre ... no se si Bartolomé ... en principi era comentar 

les al·legacions  que havíem presentat i si se havien vist i comentar... i 

varorar.lo  

 

Sr. Sanmartín (PP) 

 

Buenas noches a todos. Nada yo no voy a repetir lo que ya habíamos 

comentado en la comisión de Hacienda, y es algo que como ya le había dicho al Sr. 

Nofuentes en la legislatura pasada presentamos algo sobre el tema de las 

bicicletas, evidentemente el tema de los patinetes ha sido algo que ha habido una 

anarquía tremenda y que todavía hay, y que bueno, que para controlar esto 



 

 

evidentemente hace falta gente en la calle, pero videntemente estamos de acuerdo 

con la ordenanza. Gracias. 

 

Sr. Nofuentes. (PSOE) 

 

Sí. Brevemente también. Primero agradecer, porque aunque haya sido menos 

expresiva en la comisión de Hacienda y aquí habéis valorado positivamente el 

trabajo de la ordenanza, que por otra parte lo que persigue precisamente es darle 

solución a alguna de las preocupaciones que habéis mostrado, o en la Comisión y 

aquí y durante el mes, que esto es provisional,  todavía se pueden hacer 

propuestas de mejora. 

 

Hemos estudiado las alegaciones, enmiendas, que Compromís plantea y 

efectivamente, vamos a ver. En el artº 24 se acepta, en realidad es una redacción 

que mejora el tema y por tanto, adelante. 

 

En el 25, aunque lo comentaremos durante el mes, hace referencia a dotar 

de espacios, además de los existentes para poder aparcar bicicletas. Ahí estamos 

estudiando donde falten aparcamientos que sean lógicos de bicicletas, situar los 

entornos de los puntos limpios, pero durante el mes, insisto, que lo comentaremos 

en la Comisión de Hacienda, el ubicar puntos que sean como de referencia. 

 

Lo más lógico es los ya existentes, que los puntos limpios … en aquellos  

sitios donde no haya, pues el utilizar unas horquilla que pueden ser punto de 

referencia  si hay distancia muy grande entre un punto y otro, pero insisto, eso 

lo comentaremos durante el mes. 

 

Lo de los patinetes, que es verdad que nos preocupó a todos,  … yo creo 

que precisamente si había una necesidad de aprobar  esta ordenanza es para 

regular ese tipo de temas que están contemplados, como bien sabéis, en el 

articulo 71 y como bien visteis los patinetes eléctricos … es decir … está 

prohibido y se va a prohibir con una compaña como dijimos de concienciación en un 

principio, pero luego a partir de un tiempo de la aplicación una vez entre en 

vigor la ordenanza de la misma y la exigencia, porque yo creo que hoy en día es 

uno de los principales problemas que existen, es decir lo patinetes y sobre todo 

los eléctricos alcanzan una velocidad importante y por tanto por la acera no 

tiene sentido que vaya y eso está ordenanza lo que permite es regular todo esto. 

 

Ahí le hemos dado una redacción, Rosa, que ni es la existente ni es la 

que planteabais vosotros, lo que hemos hecho es una redacción que también lo 

comentaremos que aparezca sobre todo en el titular del articulo el que lo que 

queda prohibido es la circulación por la acera. Es decir, por la acera prohibido 

todo vehículo, sobre todo patinetes eléctricos, incluso que no sean eléctricos 

que  vaya y que vayan a una velocidad, no a la que va un peaton, pero insisto, 

como no lo tenemos en el Pleno y tenemos el mes tanto el articulo 46 como el 

artículo 71 lo comentaremos en la Comisión de Hacienda. 

 

 Y las otras cuatro aportaciones  tanto el punto 5 del articulo 82, y el 

4 del 89 y lo del 3 del 7 del titulo del articulo 37 se aceptan lógicamente. 

 

Por tanto se acepta todo quedando pendiente el articulo 46 y 71 que por 

probablemente os cuente lo que hemos pensado pues os acabe gustando también. 

 

Los puntos de recarga que decía el Sr. Soler, tiene dos puntos uno de 

carga rápida y otro lenta, vale? Bueno el Sr. Jaen, lo comentamos la otra vez, 

precisamente la ordenanza lo que persigue es regularizar mucho más los vacios que 

deja el Código de Circulación y que nos permite a nosotros en la Ordenanza 

establecer criterios de que es dentro de ese marco qué es una sanción leve, que 

es y debe ser una sanción grave, y es verdad que en ese sentido pues una vez que 

la ordenanza es aprobada intentaremos dar protocolos para que el conjunto de la 

Policía Local aplique el mismo criterio que, seguro, lo tendrá más claro cuando 

esta ordenanza entre en vigor. 

 
 



 

 

4. APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ ORDENANÇA REGULADORA DEL DOMINI 
PÚBLIC LOCAL AMB TAULES, CADIRES, OMBREL·LES, TENDALS I CLOS DE 
TERRASSA. (898826W) 
 
Vista la proposta presentada pel Regidor Delegat d'Hisenda sobre la necessitat de 
modificar l'articulat de la vigent Ordenança reguladora del domini públic local amb 
taules, cadires, ombrel·les, tendals i clos de terrassa, amb motiu de les modificacions 
realitzades en la corresponent ordenança fiscal. 
 
Ha sigut emés informe jurídic per Secretaria, sobre el procediment a observar en la 
seua aprovació (art. 49 i 70.2 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local). 
 
Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Aprovar inicialment, la modificació de l'Ordenança reguladora del domini públic local 
amb taules, cadires, ombrel·les, tendals i clos de terrassa, en els següents termes: 
 
- Article 7. S'incorpora un últim paràgraf: 

Paralelamente en caso de arrendamiento de licencias, arrendador y arrendatario 
deberán comunicar expresamente dicha circunstancia al Ayuntamiento. 
 
- Article 9. S'incorpora un últim paràgraf: 

Comunicar a l'Ajuntament la transmissió o l'arrendament de l'autorització en el termini 
d'un mes comptat a partir de la transmissió o arrendament. 
 
- Article 15. Es modifica l'article, que queda redactat així: 

Revocació. 

En tot cas, les llicències que s'atorguen per a la implantació de qualsevol instal·lació 
prevista en aquesta Ordenança sobre sòl públic ho seran a precari i condicionades al 
compliment de cadascuna de les condicions i característiques, mesures correctores i 
obligacions establides per al titular d'aquesta, disposant-se, la seua revocació en cas 
d'incompliment. 

Paral·lelament, quan la concessió d'autorització resulte controvertida, problemàtica o 
inconvenient a conseqüència de queixes raonades dels veïns, de petició motivada dels 
serveis municipals o altres circumstàncies que afecten l'interés general, l'Ajuntament 
es reserva el dret de revocar aquesta autorització  

Així mateix, serà causa de revocació de la llicència o autorització atorgada la falta 
d'abonament de la taxa corresponent, així com no estar al corrent de les obligacions 
tributàries amb aquest Ajuntament. 

D'acordar-se aquesta, es requerirà en el mateix acte al titular de la instal·lació perquè 
procedisca a la seua retirada, en el termini que s'indique, amb prevenció que, en cas 
d'incompliment, es disposarà la realització a la seua costa pels serveis municipals. 
 
-Disposició transitòria. S'incorporen dos últims paràgrafs: 

Amb la finalitat de pal·liar les conseqüències econòmiques patides per la pandèmia 
produïda pel Covid-19, el termini previst en el paràgraf anterior, s'àmplia a un període 
de 2 anys per a adaptar-se a l'ordenança. 



 

 

 

Per raons sanitàries, podrà ampliar-se l'espai dels terrenys, a fi de guardar la deguda 
separació entre les taules. 
 
DOS. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats pel termini de trenta 
(30) dies, l'ordenança aprovada, per a presentació de reclamacions i suggeriments. En 
cas de no presentar-se cap s'entendrà definitivament adoptat l'acord d'aprovació fins 
llavors provisional. 
 
 
INTERVENCIONS.- 

 

Sr. Jaen.  

 

Sí, bueno … como ya se dijo en la Comisión, por nuestra parte vemos bien 

que por nuestra parte se prolongue el tema de las carpas dos años más por el tema 

de la pandemia, por todo lo que vimos ahí ya y ya dijimos la postura, que en este 

caso es a favor. 

 

Sr. Soler. 

 

Por nuestra parte  ya se comentó en la Comisión y nos parece perfecto lo 

de la prórroga y también o del primer trimestre, como dijo el Sr. Nofuentes, en 

el tema de las tasas, perfecto. A favor. 

 

Sra. García. 

 

Sí, lo mismo, a nosotros también nos parece muy bien 

 

Sra. Sanmartín. 

 

Nosotros a favor también. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Yo también agradecer, creo que era necesario que como consecuencia del 

impacto del COVID pues algo que terminaba el 31 de diciembre de este año, pues lo 

prorrogásemos al menos un par de años en principio como también lo de la 

ampliación de la terraza que, en principio también terminaba el 31 de diciembre y 

que propusimos, y por unanimidad también, el que ampliásemos al menos un 

trimestre del año 2022 y luego ya valoramos en función de cómo evolucione la 

pandemia, por lo tanto agradecer también el respaldo. 

 

5. RECTIFICACIÓ ERROR FITXA COORDINADOR ACTUACIONS MUNICIPALS 
INCLOSA EN EL PRESSUPOST 2022. (868706M) 
 
El Ple de l'Ajuntament, en sessió celebrada el dia trenta de novembre de dos mil vint-i-
un, va aprovar la Relació de Llocs de treball de l'exercici de 2022; inclou la creació del 
lloc de Coordinador d'actuacions municipals. 
 
Emés informe proposta de rectificació d'error de la fitxa de Coordinador d'actuacions 
municipals, per incórrer la modificació pretesa, annex fitxa del lloc, en un supòsit clar 
d'accepció rectificable a tenor de l'article 109.2 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del 
Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques. 
 
Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 



 

 

U. Rectificar la fitxa de Coordinador d'actuacions municipals, inclosa en la Relació de 
Llocs de treball de l'exercici de 2022, en els següents termes: 
 
Apartat Àrea o Servei, ha de dir: Àrea d'administració especial. 
 
Apartat Unitat/Secció, ha de dir: Alcaldia. 
 
Apartat d'escala/subescala, ha de dir: Administració especial/tècnica superior. 
 
DOS. Exposar al públic la rectificació aprovada, previ anunci en el BOP, per quinze 
(15) dies, durant els quals els interessats podran examinar-la i presentar reclamacions 
davant el Ple; considerant-se definitivament aprovada, si durant el citat termini no se'n 
presentara cap. 
 
6. PROPOSTA ACORD COMPENSACIÓ IT EMPLEATS PÚBLICS. (885421C) 
 
La Llei 6/2018, de 3 de juliol de Pressupostos Generals de l'Estat per a l'any 2018, a 
través de la seua disposició addicional cinquantena quarta, ha vingut a establir un nou 
marc normatiu per al règim d'incapacitat temporal del personal al servei de les 
Administracions Públiques, que elimina les restriccions existents fins a aquest moment 
i permet que cada Administració Pública determine, prèvia negociació col·lectiva, les 
retribucions que ha de percebre durant la situació d'incapacitat temporal el personal als 
seus servei i al dels seus Organismes i Entitats  
Públiques dependents, indicant addicionalment que:  
  
"Els supòsits d'incapacitat temporal derivats de contingències professionals, així com 
els que afecten la dona gestant, hauran de tindre necessàriament el tracte més 
favorable dels acordats per l'Administració respectiva".  
 
Vista la proposta d'acord de compensació de IT dels Empleats públics, que ha sigut 
tractada en la Taula General de Negociació el dia 28 d'octubre de 2021. 
 
Emés dictamen per la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa 
la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U.  Establir la plenitud retributiva per al personal, en els següents casos:  
 

 Relatius a la dona gestant.  

 Violència de gènere acreditada amb denúncia i procés judicial.  

 Intervencions quirúrgiques, a conseqüència d'una patologia en els quals hi haja 
informe mèdic prescrivint la intervenció.  

 Hospitalitzacions derivades d'una patologia.  

 Sotmetiment a tractaments oncològics. 

 COVID-19.  

 Accidents laborals. Relativos a la mujer gestante.  
 
DOS. En relació al complement de productivitat, incentius al rendiment i altres 
conceptes retributius de naturalesa anàloga es regiran per les regles i criteris 
d'aplicació que estiguen establits per a cadascun d'ells, sense que resulte d'aplicació el 
que s'estableix en el punt anterior, per tant es deduiran de manera proporcional durant 
els períodes d'Incapacitat Temporal, a partir del primer dia, per retribuir aquells treballs 



 

 

de caràcter personal no inherents a les retribucions fixes i periòdiques del respectiu 
lloc.  
 
7. PROPOSTA REAJUSTAMENT ANUALITATS DEL PLA EDIFICANT 2022. 
(893918D) 
 
Queda sobre la taula. 
 
8. PRECS I PREGUNTES. 
 
No hi ha 
 
9. COMUNICACIONS.  
 
No hi haveren. 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, sent les vint-i-una hores del dia vint-i-huit de 
desembre de dos mil vint-i-un, la Sra. Alcaldessa va alçar la sessió, que jo, el 
Secretari, certifique. 

                                           

 

 

              


